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§ 1
Val av justerare

Rådet utser UlfUddsten att tillsammans med ordföranden
Jan Lamby justera dagens protokoll.

§2
Dagordningen fastställs

Rådet godkänner dagordningen.

§3
Föregående protokoll

a) Protokoll 6/2022 från den 11 oktober 2022

b) Minnesanteckningar från rådets möte med
exploateringsnämnden den 20 oktober 2022

Beslut
Rådet anmäler protokollet och minnesanteckningarna och
lägger dem till handlingarna.

§4
Inkomna skrivelser och protokoll

a) Trafiknämndens och Stockholms stads parkerings
ABs råd för funktionshinderfrågors protokoll
6/2022 från den 19 september 2022

b) Fastighetsnämndens och miljö- och
hälsoskyddsnämndens råd för
funktionshinderfrågors protokoll 5/2022 från den
10 oktober 2022
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c) Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors
protokoll nr 5/2022 från den 24 oktober 2022
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Beslut
Rådet anmäler protokollen och lägger dem till
handlingarna.

§5
Sammanträdestider för rådets möten 2023

Beslut
Rådet fastställer datum för sammanträdestider för 2023
enligt följande:

7 februari
7 mars
18 april
30 maj
5 september
10 oktober
28 november

Lavals rum
Lavals rum
Lavals rum
Lavals rum
Lavals rum
Rum Kungsträdgården
Rum Kungsträdgården

§6
Återblick på den gångna mandatperioden

Rådet diskuterar mandatperioden 2018-2022. Två stora
frågor har varit EMF-handboken (elektromagnetiska fält)
och boendeplanen.

EMF-handboken har tagits fram under den gångna
mandatperioden, men ännu inte lanserats. Nästa steg är att
lansera den brett. Rådet kommer att fortsätta bevaka dessa
frågor och arbeta för att sprida kunskap om
elektromagnetiska fält.

Vad gäller boendeplanen så avser rådet att fortsätta
bevaka hur denna följs. Rådet betonar även att
stadsdelsnämndernas funktionshinderråd också behöver
involveras i detta.
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En jämn fördelning av bostäder enligt LSS och Sol över
staden är en viktig fråga kopplad till boendeplanen som
rådet kommer att fortsätta bevaka.

Det är även betydelsefullt att rådet fortsatt arbetar för att
en tillgänglighetsanalys finns med i alla tjänsteutlåtanden
om detaljplaner.

En framgång under denna mandatperiod är de detaljplaner
där rådets synpunkter kommit med i samrådshandlingama
och fått betydelse för den slutliga utformningen.

§7
Bevaknings lista

Rådet inleder en översyn av bevakningslistan i början på
nästa mandatperiod. En fråga för nästa år är att ta initiativ
till ett studiebesök i Slakthusområdet tillsammans med
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds råd för
funktionshinderfrågor.

§9
Övriga frågor

Rådet noterar att det råder tolkbrist just nu, vilket har en
negativ påverkan på tillgängliggörandet av
sammanträden.

Ordföranden Jan Lamby tackar rådet för den här
mandatperioden. Amir Amirriazi och UlfUddsten gör sitt
sista sammanträde med rådet. Rådets ledamöter tackar
Amir och Ulf för deras tid i rådet.

Vid protokollet
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